
Protokół  z XXXII  sesji  Rady  Gminy  Pawłowice 7}01'e(.t
odbytej  w  dniu  23 listopada  2021  r.

XXXI  sesja  Rady  Gminy  Pawłowice  odbyła  się w formie  stacjonarnej  w sali  narad  Urzędu

Gminy  Pawłowice,  obrady  rozpoczęto  o godz.  15.00.  Z uwagi  na  nieobecność

Przewodniczącego  Rady  Damiana  Hermana,  obrady  prowadził  Wiceprzewodniczący
Grzegorz  Cyrulik.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Ad.  I

Dzień  dobry,  witam  wszystkich  bardzo  serdecznie.  Otwieram  XXXII  sesję  Rady  Gminy

Pawłowice.  Informuję,  że  sesja  jest  transmitowana  online  oraz  nagrywana.

Administratorem  danych  osobowych  utrwalanych  na  nagraniach  jest  WÓjt  Gminy

Pawłowice,  dane  osobowe  przetwarzane  są  w celu transmisji  i utrwalania  za  pomocą

urządzeń  rejestrujących  obraz  i dźwięk  sesji,  na podstawie  art.  28 ustawy  o samorządzie

gminnym  oraz  art.  18  ust.3  ustawy  o dostępie  do informacji  publicznej.  Więcej  informacji

na temat  zasad  przetwarzania  danych  osobowych  można  znaleźć  na stronie  Biuletynu

Informacji  Publicznej  Gminy  Pawłowice.

Witam  wszystkich  bardzo  serdecznie,  witam  radnych,  którzy  uczestniczą  w  dzisiejszy

sesji,  witam  Wójta  Gminy  pana  Franciszka  Dziendziela  i Zastępcę  WÓjta  panią  Joannę

Śmieja.  Witam  kierowników  referatów  i jednostek  organizacyjnych,  sołtysÓw,  radnych

powiatowych,  Komendanta  Komisariatu  Policji,  witam  mieszkańców,  którzy  obserwują

obrady  przez  transmisję.

Proszę  radnych  o potwierdzenie  obecności  na  tabletach.  Stwierdzam,  że  w  obradach

uczestniczy  14 radnych,  sesja  jest  prawomocna.  Nieobecny  jest  przewodniczący  Rady

Gminy  pan  Damian  Herman,  który  swoją  nieobecność  usprawiedliwił.

Lista  obecności  stanowi  zał.  nr  I do protokołu.

Ad.  2

Przedstawię  teraz  państwu  porządek  dzisiejszych  obrad:

1. Otwarcie  i stwierdzenie  prawomocnoŚci;

2. Przedstawienie  porządku  obrad;

3. Zatwierdzenie  protokołu  z 31 sesji  z dnia  26 października  2021  roku;

4. Przedstawienie  wykazu  pism,  jakie  wpłynęły  do  Rady  Gminy  w  okresie

międzysesyjnym  ;

5. Informacja  o działalności  Urzędu  Gminy  i jednostek  organizacyjnych  w  okresie

międzysesyjnym  ;

6. Informacja  o pracach  Komisji  Rady  Gminy  w okresie  międzysesyjnym;

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Pawłowice  na lata  2021-2026;

8. Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr  XXIII/231/2020  Rady  Gminy
Pawłowice  w sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  Pawłowice  na rok  2021;

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  położonej

w Pawłowicach  ;

10.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  dla Wójta  Gminy  Pawłowice;

11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  szczepień  przeciwko

covid-19;

12.  Informacje  Wójta  i Przewodniczącego  Rady;

13.  Wolne  głosy  i wnioski;

14.  Zakończenie  obrad.

Czy  ktoś  z państwa  ma  jakieś  uwagi  bądź  poprawki  do  dzisiejszego  posiedzenia?

Nie widzę,  uważam  porządek  obrad  za przyjęty.
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Ad.  3

Protokół  z 31 sesji  z 26 października  2021  roku  był  wyłożony,  udostępniony  w Biuletynie

Informacji  Publicznej,  radni  protokół  mieli  na tabletach,  nie wpłynęły  żadne  poprawki,

w związku  z czym  uważam  protokół  za przyjęty.

Ad.  4

Przedstawię  teraz  państwu  wykaz  pism,  jakie  wpłynęły  do  Rady  Gminy  w  okresie

międzysesyjnym  :

1. Informacja  o stanie  realizacji  zadań  oświatowych  w gminie  Pawłowice  w roku  szkolnym

2020/2021,
2. Apel  Rady  Gminy  Bobrowniki  dotyczący  zapewnienia  jednostkom  samorządu

terytorialnego  udziału  w  dochodach  publicznych  odpowiednio  do  przypadających  im

zadań,

3. Projekt  budżetu  gminy  na 2022  rok,

4. Zawiadomienia  o sesji  Rady  Powiatu  Pszczyńskiego  oraz  zawiadomienie  o sesji

Młodzieżowej  Rady  Gminy  Pawłowice.

Ad.  5

Proszę  o informacje  o działalności  międzysesyjnym  Urzędu  Gminy  Pawłowice:

ZASTĘPCA  WOJTA  JOANNA  SMIEJA

Szanowni  państwo,  przedstawię  teraz  sprawozdanie  z działalności  Urzędu  Gminy

i jednostek  organizacyjnych,  działalności  Wójta  za okres  od 26 października  23 listopada

to jest  do dnia  dzisiejszego.

Wykonanie  budżetu  gminy  na dzień  31 październik  kształtuje  się  następująco:  dochody

wykonano  w  wysokości  91,5'/o  planu  to  jest  o 113,  7 mln  zł,  wydatki  wykonano

w wysokości  64,  4 planu  to jest  94,  6 mln  zł. Gmina  posiada  zadłużenie  w Wojewódzkim

Funduszu  Ochrony  Środowiska  z tytułu  zaciągnięcia  trzech  pożyczek  na likwidację  niskiej

emisji,  pożyczki  te po zakończeniu  realizacji  programu  i osiągnięciu  efektu  ekologicznego

zostaną  w części  umorzone  od 10'/o  do 40o/o.  Aktualny  stan  zadłużenia  Gminy  Pawłowice

to jest  3 529  793  zł, pożyczki  te będą  spłacane  do roku  2025  i 2026.

W Referacie  PodatkÓw  w  okresie  międzysesyjnym  zarejestrowano  153  sprawy,

wystawiono  71 upomnień  z tytułu  zaleqłości  w podatkach  oraz  13  tytułów  wykonawczych

dotyczących  zaległości  podatkowych,  wystawiono  41 tytułów  wykonawczych  dotyczących

zaległości  w opłacie  za gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  .

W zakresie  inwestycji  drogowych  trwa  przebudowa  ulicy  Górka  w  Pawłowicach,  gdzie

aktuafnie  wykonywane  są prace  brukarskie  oraz  przygotowana  jest  konstrukcja  droqi  pod

warstwy  bitumiczne.  Kolejna  inwestycja  drogowa  to ulica  Klonowa  - przebudowa  drogi

do  p61,  trwają  tam  prace  budowlane,  po  ich  zakończeniu  zostanie  dokonany  odbiór,

rozliczenie  z Urzędem  Marszałkowskim,  planowane  zakończenie  zadania  w  bieżącym

roku.  Budowa  chodnika  przy  ulicy  Osińskiej  w Warszowicach  - wykonano  już  decyzję

ZRID  ze Starostwa  Powiatowego  w Pszczynie,  podpisano  umowę  z wykonawcą  zadania,

lada  moment  zadanie  będzie  realizowane.

Zadania  drogowe  projektowe:  w  trakcie  realizacji  jest  przebudowa  ulicy  Pieczarkowej

oraz  budowa  drogi  gminnej  równoległej  do ulicy  Polnej,  trwa  projektowanie  przebudowy

ulicy  Podlesie  w Pielgrzymowicach  i ulicy  Bocznej  w Jarząbkowicach,  trwa  projektowanie

drogi  gospodarczej  przy  DK 81 przy  ulicy  Myśliwskiej  i ulicy  Strumieńskiej.  Generalna

Dyrekcja  Dróg  i Autostrad  vvydała  warunki  dla kolejnej  już,  czwartej  koncepcji  i trwa

projektowanie  poprawy  bezpieczeństwa  powodziowego  poprzez  przebudowę  systemu

odwodnienia  w  centrum  Pawłowic,  aktualnie  trwa  analiza  przedłożonego  przez

projektanta  opracowanie.  Zakończono  projektowanie  i złożono  wnioski  o wydanie

pozwolenia  na budowę  w Starostwie  Powiatowym,  czekamy  na decyzje  w zakresie  ulicy

Jasnej  w  Pielgrzymowicach,  budowy  chodnika  przy  drodze  dojazdowej  do  szkoły

podstawowej  w Pielgrzymowicach.

Natomiast  na  drogach  należących  do  innych  zarządców  dróg  twoją  pracę  przy

przebudowie  DW  933  i tutaj  na  początek  grudnia  zaplanowane  są  już  odbiory,

przebudowa  ulicy  Wodzisławskiej  w  Pawłowicach,  trwają  tam  prace  na  odcinku  drogi
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pomiędzy  ulicą  Kruczą  a obwodnicą,  czekamy  na dopuszczenie  do ruchu  nowego  ronda

z dojazdem  do kopalni,  zaś pozostałe  w kierunku  Jastrzębia  - termin  zakończenia  prac

został  w firmie  przedłużony  do praktycznie  końca  grudnia,  inwestorem  jest  kopalnia.

Kolejna  inwestycja  to  przebudowa  mostu  i budowa  ronda  w  Krzyżowicach  -

na  ukończeniu  są  prace  związane  z budową  mostu,  na  początku  grudnia  zostanie

umożliwiony  przejazd  po  nowym  obiekcie  i dalej  drogą  technologiczną  na  ulicę

Zwycięstwa.  Dla  prac  związanych  z budową  ronda  kopalnia  przedłużyła  termin

zakończenia  prac  do końca  września  przyszłego  roku.  Projekt  budowy  chodnika  przy  ulicy

Wyzwolenia  - trwają  prace  projektowe  nadzorowane  oczywiście  przez  Powiatowy  Zarząd

Dróg  w  Pszczynie,  pomoc  finansowa  Gminy  wynosi  w tym  zadaniu  42  500  złotych,

co stanowi  50'/o  kosztów.  2 listopada  dokonano  odbioru  chodnika  przy  ulicy  Ligonia

w Krzyżowicach,  był  to już  trzeci  i ostatni  etap  dla tej inwestycji,  łączny  koszt  chodnika

o długości  ponad  kilometr,  budowanego  w  latach  2020-2021  wyniósł  1  263  tysiące,

z czego  Gmina  udzieliła  pomocy  finansowej  Powiatowi  w wysokości  495  000  zł, natomiast

238  000  zł stanowiły  środki  z budżetu  państwa,  pozostałe  środki  w wysokości  530  tysięcy

wniósł  Powiat.

W  zakresie  całorocznego  utrzymania  dróg  trwają  prace  związane  z remontami

cząstkowymi  nawierzchni  dróg  gminnych  oraz  naprawą  powierzchni  dróg  gruntowych  -

termin  ukończenia  tych  prac  30  listopad.  Trwa  przekładka  wytypowanych  odcinków

chodnika  na  terenie  osiedla,  trwa  również  utwardzanie  pobocza  ul.  Sikorskiego

w Pielgrzymowicach  i drogi  serwisowej  od ulicy  Granica  w Pawłowicach.  Trwają  r6wnież

prace  związane  z remontem  odwodnienia  przy  ulicy  Szkolnej  w Pawłowicach  w rejonie

pizzerii.  Zakończono  prace  związane  z wykonaniem  nakładek  wieIkopowierzchniowych

na drogach  gminnych  II etap  oraz  remont  odwodnienia  wytypowanych  dróg  gminnych.

W zakresie  drogowego  oświetlenia  trwa  realizacja  budowy  oświetlenia  w  Pawłowicach

Osiedlu  przy  ulicy  Górniczej  2.  W dniu  10  listopada  dokonano  odbioru  oświetlenia

drogowego  wzdłuż  chodnika  przy  DW  938  na  odcinku  od  ulicy  Owocowej  do  ulicy

Kwiatowej  w Jarząbkowicach  wraz  z przejściem  dla pieszych  - jako  I etap.

W zakresie  poprawy  efektywnoŚci  energetycznej  - II  etap  wykonawca  czeka  już

na  dostawę  lamp,  które  sukcesywnie  będą  wymieniane.  W tym  etapie  będzie

wymienionych  1039  lamp  sodowych  na ledowe.  Wartość  robót  to 1 719  000  zł z czego

1251  000  mamy  dofinansowane.  Złożone  również  zamówienie  na zakup  i montaż  9 sztuk

iluminacji  świątecznych  dla sołectwa  Golasowice.

Wyłoniono  dostawcę  energii  w  ramach  zadania  zakup  elektrycznej  dla  oświetlenia

ulicznego  jednostek  gminnych,  obiektów  użyteczności  publicznej,  wybrano  ofertę

za kwotę  6 665  000  zł, łącznie  jest  to kwota  za 2 lata.  Szacunkowa  kwota,  ktÓrą  gmina

musiałaby  ponieść  z tytułu  należności  za  energię  elektryczną  poza  grupowym

zamÓwieniem,  ktÓrego  dokonaliŚmy,  za ten  okres  wyniosłaby  8 ponad  milionÓw,  zatem

udało  nam  się  zaoszczędzić  w granicach  dwóch  milionów  złotych.

W zakresie  inwestycji  kubaturowych  trwa  realizacja  budowy  PSZOK-u  w  Pawłowicach

przy  ulicy  Mickiewicza,  w tym  tygodniu  przystąpimy  do odbioru  inwestycji,  wykonawca

zgłosił  już  zakończenie  prac.  Kolejna  inwestycja  kubaturowa  to  budowa  sali

gimnastycznej  wraz  z rozbudową  Zespołu  SzkoIno-PrzedszkoInego  w  Krzyżowicach

oraz  termomodernizacja  wraz  z przebudową  ośrodka  zdrowia  przy  ulicy  Górniczej

w  Pawłowicach,  przebudowa  sali  zajęć  na  pracownię  elektryczną  w  Zespole  Szkół

Ogólnokształcących  w  Pawłowicach.  W ramach  rozbudowy  przedszkola  publicznego

w  Pielgrzymowicach  trwają  prace  projektowe.  Realizowane  z funduszu  sołeckiego

Centrum  Rekreacji  przy  budynku  sportowym  w  Golasowicach  wykonawca  wystąpił

o przedłużenie  terminu  zabudowy  urządzeń  do 10  grudnia.

Inwestycje  wodociągowo  - kanalizacyjne:  w  sołectwie  Pawłowice  podpisano  umowę

na przebudowę  przepompowni  P1 przy  ulicy  Zjednoczenia  w Pawłowicach,  obecnie  trwają

tam  prace  przygotowawcze,  w  sołectwie  Golasowice  podpisano  umowę  na  remont

zbiorników  na  stacji  uzdatniania  wody  w  Golasowicach,  koszt  inwestycji  wyniesie

178  tysięcy,  termin  zakończenia  15  grudzień.  W Pielgrzymowicach  w  rejonie  ulicy

Borowej  trwają  prace  związane  z budową  odcinka  grawitacyjno  - tłocznego  wraz

z zabudową  przepompowni  ścieków.  Natomiast  w Krzyżowicach  trwają  prace  na terenie

oczyszczalni  biologicznej  związane  z budową  osadnika  wtórnego.  W sołectwie  Warszowice
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trwają  prace  związane  z budową  odcinka  kanalizacji  sanitarnej  grawitacyjno  - tłocznej

wraz  z zabudową  pompowni  ścieków  w  Warszowicach  przy  ulicy  Kościelnej,  obecnie

przekazano  firmie  plac  budowy  oraz  realizowana  jest  budowa  kanalizacji  sanitarnej  przy

ulicy  Kormoranów,  wykonano  tam  już  70o/o  prac,  termin  wykonania  zadania  upływa

3 grudnia  bieżącego  roku.

W  Gminnym  Zespole  Komunalnym  w  okresie  sprawozr)awczym  wykonano  altanę

drewnianą  przed  budynkiem  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Golasowicach,

wyremontowano  wymiennikownię  w  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Pawłowicach,

przeprowadzono  remont  pomieszczenia  technicznego  w  budynku  kółka  rolniczego

w  Pielgrzymowicach,  odmalowano  elewację  garaży  w  siedzibie  Gminnego  Zespołu

Komunalnego.  Twoją  prace  związane  z remontem  instalacji  elektrycznej  w  ośrodku

zdrowia  na  Pniówku  oraz  prace  związane  z realizacją  pomnika  upamiętniającego

powstania  śląskie,  który  powstanie  w sołectwie  Jarząbkowice.  Przeprowadzono  również

w Gminnym  Zespole  Komunalnym  postępowanie  dla potrzeb  zakupu  gazu  dla budynków

administrowanych  przez  Gminny  Zespół  Komunalny,  tam  zanotowano  wzrost

cen  o 158'/o.

W Referacie  Gospodarki  Przestrzennej,  Geodezji  i Mienia  - przekazano  Przedsiębiorstwu

Gospodarki  Wodnej  i Rekultywacji  tereny  w  Warszowicach  na  rogu  ulicy  Kolejowej

i Gajowej  oraz  w Pawłowicach  przy  ulicy  Szybowej  w celu  dokonania  nasadzeń  30 sztuk

lip oraz  29 sztuk  świerków,  nasadzenia  były  konsekwencją  przeprowadzenia  przez  PGWIR

wycinki  drzew  w Pniówku  przy  ulicy  Wodzisławskiej.  2 listopada  wywieszono  na tablicy

ogłoszeń  na  okres  21  dni  wykaz  nieruchomości  przeznaczonych  do  wydzierżawienia

oraz  wykaz  gruntów  przeznaczonych  do  sprzedaży.  Trwa  aktualnie  procedura

sporządzania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  sołectwa

Warszowice  etap  II.  W  terminie  wyznaczonym  przez  WÓjta,  to jest  do  9 listopada

złożonych  zostało  14  uwag  do  wyłożonego  projektu  planu,  obecnie  rozpatrywane  są

złożone  uwagi.  W  wyniku  postępowania  spadkowego  gmina  nabyła  na  podstawie

dziedziczenia  ustawowego  nieruchomość  w Warszowicach  w pobliżu  ulicy  Kormoranów

o powierzchni  półtora  hektara.  26  października  zawarto  akt  notarialny  związany

z zamianą  nieruchomości  pomiędzy  gminą  Pawłowice  a Ochotniczą  Strażą  Pożarną

w  Pawłowicach,  zgodnie  z uchwałą  Rady  Gminy  podjętą  9 lutego  bieżącego  roku.

W Referacie  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  w  ramach  zadania  ograniczenia  niskiej

emisji  200  osób,  z którymi  zostały  podpisane  umowy  na dotacje  wymiany  źródła  ciepła

złożyły  już  rozliczenia.  Obecnie  trwa  kontrola  tych  rozliczeń  włącznie  z wizją

na nieruchomościach,  wypłata  dotacji  zakończy  się do 30 listopada.  Początkiem  grudnia

planujemy  złożyć  wniosek  rozliczający  pożyczkę  do WojewÓdzkiego  Funduszu  Ochrony

Środowiska  w  Katowicach.  W  ramach  kompleksowego  programu  unieszkodliwiania

wyrobów  zawierających  azbest  wnioskodawcy,  z ktÓrymi  w  bieżącym  roku  podpisano

umowy  mieli  możliwość  rozliczenia  się  do  19  listopada.  Na  21  podpisanych  umów

rozliczyło  się  20 wnioskodawców,  do końca  listopada  będzie  przeprowadzona  kontrola

wniosków  w terenie,  łącznie  z wypłatą  dofinansowania.  Trzy  działające  na terenie  gminy

spółki  wodne  rozliczyły  się z przyznanej  na ten rok  dotacji.  Działa  dalej  u nas  w Urzędzie

Gminy  Eko punkt,  czynny  dwa razy  w tygodniu,  aktualnie  odnotowujemy  bardzo  duże

zainteresowanie  mieszkańcÓw,  terminy  są zarezerwowane  już  na 3 tygodnie  do przodu.

Z tematów  oświatowych  - w okresie  międzysesyjnym  zebrano  aż 57 oświadczeń  rodziców

ubiegających  się  o komputer  w ramach  programu  popegeerowskiego,  złożono  wniosek

o przyznanie  grantu.  Rozpatrzono  wnioski  o pomoc  zdrowotną  dla  nauczycieli

i nauczycieli  emerytów.  W związku  z zachorowaniami  spowodowanymi  covid  wiele  klas

w szkołach  na terenie  naszej  gminy  przeszło  na zdalne  nauczanie.

W Referacie  Organizacyjnym  Urzędu  Gminy  przeprowadzono  wybory  Młodzieżowej  Rady

Gminy,  a 18 listopada  odbyła  się  sesja,  na której  nowo  wybrani  radni  złożyli  ślubowanie.

18  listopada  ogłoszono  również  konkurs  dla  organizacji  pozarządowych  na  realizację

zadań  publicznych  w przyszłym  roku.

W ramach  Referatu  Informatyki  przygotowano  i złożono  wniosek  do programu  Cyfrowa

Polska,  wniosek  został  pozytywnie  oceniony  i przyznano  gminie  grant  w  wysokości

100  tysięcy  złotych,  w  bieżącym  tygodniu  zostanie  podpisana  umowa.  Uruchomiona

została  również  nowa  platforma  e-usług  publicznych  PeUP dostępna  na  naszej  stronie
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internetowej,  znajdują  się  na tej platformie  karty  usług  świadczonych  przez  pawłowicki

Urząd  Gminy.  Po zalogowaniu  się  przez  profil  zaufany  można  sprawy  załatwiać

elektronicznie.

W ramach  spraw  obywatelskich  wdrożono  i 8 listopada  uruchomiono  skanery  z warstwą

biometryczną  dla  dowodów  osobistych.  Od  12  roku  życia,  wnioski  o dowód  osobisty

należy  składać  już  tylko  osobiście  w  Urzędzie  Gminy.  W  związku  z wydłużeniem

procedury  zmieniono  również  godziny  przyjmowania  wniosków  i wydawania  dowodów

osobistych.  W ramach  profilaktyki  zdrowotnej  w  referacie  trwa  realizacja  programów

zdrowy  przedszkolak  oraz  badania  na boreliozę.  19  listopada  zorganizowano  w Urzędzie

Stanu  Cywilnego  ogólnodostępne  szczepienia,  co prawda  było  tylko  od 9:00  do 12:00  ale

skorzystało  13  osób.  W  ramach  profilaktyki  i przeciwdziałania  uzależnieniem  trwają

zajęcia  pozalekcyjne  dla  chętnych  uczniów  w  dwóch  szkołach,  które  się  zgłosiły

mianowicie  Szkoła  Podstawowa  w Warszowicach  oraz  Zespół  Szkół  Ogólnokształcących.

Wydano  25  decyzji  w  sprawie  dofinansowania  kosztów  kształcenia  młodocianych

pracowników  na  ogólną  kwotę  171  000  zł.  Zakończyły  się  podstawowe  szkolenia

dla  strażaków  ratowników  oraz  druga  część  kompleksowych  badań  medycznych.

W  okresie  międzysesyjnym  w  ramach  bieżącej  obsługi  mieszkańców  w  dziale

meldunkowym  przyjęto  aż 245  spraw,  średnio  jest  to 14  spraw  dziennie.

W  punkcie  kurierskim  wydziału  komunikacji  z kolei,  w  okresie  międzysesyjnym

zanotowano  312  spraw,  co stanowi  17  spraw  dziennie.

W Ośrodku  Pomocy  Społecznej  na  bieżąco  świadczona  jest  pomoc,  zarówno  w ramach

pomocy  społecznej,  funduszu  alimentacyjnego  oraz  świadczeń  rodzinnych.

Ze  Świadczenia  500  plus  korzysta  w  naszej  gminie  2 169  rodzin,  uprawnionych  jest

3683  dzieci.  Dzieci  w świetlicy  Różowe  Okulary  w ramach  programów  profilaktycznych

uczestniczyły  w warsztatach  fotograficznych,  w zajęciach  z dogoterapii,  nauki  pływania.

Z uwagi  na  zabezpieczenie  osobom  starszym  pomocy  w  formie  usług  opiekuńczych

aktualnie  wykonywana  jest  usługa  dla siedmiu  osób  w miejscu  zamieszkania.  Jak  co roku

w  okresie  jesiennozimowym  wdrożono  pomoc  dla  osób  samotnych,  chorych

wymagających  wsparcia  o charakterze  pieniężnym  i niepieniężnym:  zakup  opału,  leków,

żywności  oraz  odzieży  i zimowego  obuwia.  Ośrodek  współpracuje  z noclegowniami

i schroniskami  dla bezdomnych,  gdzie  kieruje  osoby  pozbawione  schronienia.  Odbyło  się

również  kolejne  spotkanie  grupy  wsparcia  dla osób  doznających  przemocy  w rodzinie.

W  Gminnym  Ośrodku  Sportu  30  października  odbył  się  puchar  sołectw,  w  którym

uczestniczyły  3 drużyny  z Pawłowic,  Warszowic,  PniÓwka.  30  paŹdziernika  odbył  się

nocny  maraton  szachowy  o puchar  Gminy  Pawłowice,  w  imprezie  wzięło  udział

100  zawodników.  Kończą  się  prace  przygotowawcze  do otwarcia  sezonu  na lodowisku,

lodowisko  zostanie  uruchomione  27 listopada.

W  okresie  międzysesyjnym  Gminna  Biblioteka  Publiczna  oraz  jej  filie  zorganizowały

okoliczną  wystawę  ,,Hołd  i podziw  walczącym  górnoślązakom"  z okazji  100  rocznicy

powstań  śląskich,  udostępnioną  z Muzeum  Sląskiego.  Można  ją  było  zobaczyć  w Domu

Ludowym  w Jarząbkowicach.  Odbyły  się  rÓwnież  wykłady  dla  młodzieży  szkolnej  oraz

wyjazdowe  spotkanie  klubu  miłośników  historii.  3 listopada  odbył  się  wieczór  autorski

połączony  z promocją  książki  ,,Literatura  przepiękna",  jest  to książka  autorstwa  Beaty

Sikory  - mieszkanki  Pawłowic  oraz  JÓzefa  Olka  mieszkańca  Żor.  Filie  biblioteczne

zorganizowały  spotkanie  dla  młodzieży  szkolnej  z terapeutą  do  spraw  uzależnień,

autorem  książki  ,,Komputerowy  ćpun".  Biblioteka  otrzymała  również  12  000  złotych

na zakup  nowości  książkowych.

Gminny  Ośrodek  Kultury:  w okresie  międzysesyjnym  zorganizowano  tam  dyskotekę  dla

dojrzałych,  konkurs  fotograficzny,,Jesień  w obiektywie",  gminne  dyktando  imienia  Heleny

Brzozowskiej,  spektakle  dla dorosłych  i dzieci  oraz  prelekcje  filmowe.  19  listopada  odbył

się  wernisaż  malarstwa  i rzeźby  autorki  Katarzyny  Wirgus-Kubica.  W każdy  wtorek

miesiąca  odbywają  się  cotygodniowe  spotkania  seniorów.  6 listopada  zespół  ludowy

Gminy  Pawłowice  Talizman  wziął  udział  w  17 turnieju  zespołów  ludowych  w Suszcu,

zespół  zajął  pierwsze  miejsce,  otrzymał  statuetkę  i nagrodę  pieniężną.  Gminny  Ośrodek

Kultury  pozyskał  środki  finansowe  - z projektu  ,,Wzmocnij  swoje  otoczenie"  na zakup

laptopów,  środki  pozyskane  to 20 000  złotych.  Wszystkie  zajęcia  w GOK-u  odbywają  się

w trybie  stacjonarnym.
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Referat  Promocji  Urzędu  Gminy:  rozstrzygnięto  konkurs  fotograficzny,,Migawka  z Gminy

Pawłowice",  wręczono  nagrody  i otwarto  wystawę,  która  jest  dostępna  w inhalatorium

w Pawłowicach.  Wspólnie  z Gminnym  Ośrodkiem  Kultury  przygotowano  obchody  Święta

Niepodległości  połączone  z wręczeniem  nagród  ,,Za  zasługi  dla  Gminy  Pawłowice"

i stypendiami  dla  studentów.  W ramach  współpracy  z telewizją  T\/T  wyprodukowano

audycję  z Gminy  Pawłowice  ,,Echa  regionu",  którą  wyemitowano  na  antenie  telewizji

17  listopada.  Natomiast  w  ramach  współpracy  z Radiem  Katowice  przygotowano

i wyemitowano  audycję  5 listopada.  Audycje  te są dostępne  na naszej  stronie  Gminy

Pawłowice.  W okresie  międzysesyjnym  gmina  podpisała  umowę  z Urzędem

Marszałkowskim  na budowę  sceny  z zadaszeniem  i widownią  w Pielgrzymowicach,  projekt

wybrany  do  dofinansowania  w  ramach  Lokalnej  Grupy  Działania  Ziemia  Pszczyńska,

dofinansowanie  w  kwocie  120  897  zł.  W  okresie  międzysesyjnym  otrzymaliśmy

dofinansowanie  z Urzędu  Marszałkowskiego  na  realizację  projektu  Rozwijamy  talenty

młodych  ludzi  dla  Zespołu  SzkÓł  OgÓlnokształcących,  tutaj  dofinansowanie  na  kwotę

272  000 zł,  to jest  90o/o  wartości  całego  projektu.  W  okresie  międzysesyjnym  Wójt

nadzorował  pracę  Urzędu  Gminy  i jednostek  organizacyjnych,  wydawał  decyzje,

uczestniczył  w  spotkaniach  i narodach.  W imieniu  Prezydenta  RP zostały  wręczone

medale  dla par  za długoletnie  pożycie  małżeńskie.  Wójt  uczestniczył  w Zgromadzeniu

Stowarzyszenia  Gmin  Górniczych  w  Polsce.  Podczas  posiedzenia  Rady  Sołeckiej

na  Pniówku  została  wręczona  tablica  upamiętniająca  setną  rocznicę  Powstań  Śląskich.

Opracowano  i 15  listopada  złożono  do Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  projekt  budżetu

na  rok 2022,  w dniu  dzisiejszym  otrzymaliśmy  już  z Regionalnej  Izby  Obrachunkowej

pozytywne  opinie  o przedłożonym  przez  Wójta  projekcie  uchwały  budżetowej,

Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  oraz  pozytywną  opinię  o możliwości  sfinansowania

deficytu  przedstawionego  w  projekcie  uchwały  budżetowej  w roku  2022.  18 listopada

odbyło  się  spotkanie  Wójta  z sołtysami.  Ponadto  pan Wójt  brał  udział  w spotkaniach

z Marszałkiem  i włodarzami  miast:  Żory,  Jastrzębie  i Czerwionka-Leszczyny  w sprawie

budowy  Kolei  Plus.  Po negocjacjach  dnia  22  Listopada  podpisana  została  umowa

o partnerstwie,  z której  wynika,  iż koszt  inwestycji  ogółem  to jest  503  miliony  złotych,

udział  Gminy  Pawłowice  w  zadaniu  wynosi  półtora  procent,  co  stanowi  7,5  miliona

złotych.  Wzrost  kwoty  wynika  z urealnienia  szacunku  kosztÓw  budowy  i ujęcia

ewentualnych  robót  dodatkowych.  Ponadto  w okresie  międzysesyjnym  Wójt  wnioskował

do ministra  edukacji  o dofinansowanie  dla szkół  w związku  ze znacznym  wzrostem  energii

elektrycznej.  To wszystko  w zakresie  sprawozdania  za okres  międzysesyjny,  dziękuję

bardzo.

Sprawozdania  +  informacja  Komisariatu  Policji  -  zał.  nr  2  do  protokołu.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Ja  również  dziękuję  za  sprawozdanie,  drodzy  państwo  fajnie  się  słucha  jak  się

w  Pawłowicach  dużo  dzieje,  a tym  bardziej  jeszcze,  jak  się  dobrze  dzieje,  tak że

serdecznie  dziękuję  za sprawozdanie  i przechodzimy  do następnego  punktu  dzisiejszych

obrad.

Ad.  6

Proszę  przewodniczących  komisji  o informacje  o swo3ej działalnoŚci.  Jako pierwszą  proszę
przewodniczącą  Komisji  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego  panią  Karolinę  Szymaniec  -

Mlicką.

PRZEWODNICZĄCA  KOMISJI  GOSPODARKI  I  MIENIA  KOMUNALNEGO  KAROLINA

SZYMANIEC  - MLICKA

W okresie  międzysesyjnym  Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  obradowała  3 razy,

były  to komisje  łączone  z Komisją  Społeczną,  obrady  odbyły  się 9 listopada,  16  listopada

oraz  23 listopada.  W dniu  9 listopada  przedstawiono  radnym  założenia  do budżetu  gminy

na  2022  rok,  opiniowaliśmy  uchwały  objęte  porządkiem  dzisiejszej  sesji,  została  nam

przedstawiona  propozycja  zamiany  nieruchomości  w  celu  nabycia  terenu

z przeznaczeniem  pod cmentarz  komunalny,  rozmawialiśmy  także  na temat  stanu  sieci

wodociągowej  i hydrantÓw,  zabezpieczenia  przeciwpożarowego  w  gminie  Pawłowice.

W  części  przeznaczonej  stricte  tylko  i wyłącznie  dla  Komisji  Gospodarki  i Mienia
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Komunalnego  zostało  radnym  przedstawione  pismo  Prezesa  Sądu  Rejonowego

w  Jastrzębiu  odnośnie  przewidywanej  ilości  osób  skazanych,  zobowiązanych

do wykonywania  kary  ograniczenia  wolności  i prac  społecznie  użytecznych  na rok 2021.

W dniu  6 listopada  z kolei  opiniowaliliśmy  uchwały  objętych  porządkiem  dzisiejszej  sesji,

radnym  zostały  przedstawione  zmiany  przepisów  odnośnie  diet  radnych,  opiniowaliśmy

także  odnośnie  wynagrodzenia  dla pana  Wójta,  szeroko  dyskutowane  były  także  kwestie

komunikacji  lokalnej  na terenie  gminy  Pawłowice,  tu radni  zgłaszali  problemy,  głównie

sołectwa  Jarząbkowice,  Pniówek  i Pawłowice  i staraliśmy  się  poszukać  rozwiązań

usprawniających  komunikację  lokalną.  Trzecie  posiedzenie  w  dniu  dzisiejszym

poŚwięcone  było  zaopiniowaniu  kolejny  raz  zmian  w  budżecie  gminy  i wieloletniej

prognozie  finansowej,  dziękuję.

PRZEWODNICZĄCY  KOMISJI  DZIAŁALNOSCI  SPOŁECZNEJ  ZBIGNIEW  DUSZA

Komisja  Społeczna  obradowała  9 listopada,  na  tej  komisji  omawialiśmy  pismo

Niepublicznego  Żłobka  Pepa  w  Pawłowicach  oraz  rodziców  dzieci  uczęszczających

do żłobka,  w sprawie  podniesienia  kwoty  dotacji  na  dofinansowanie  kosztów  pobytu

dziecka  w  żłobku.  16  listopada  omawialiśmy  działania  podjęte  w  ramach  przyjętego

Gminnego  Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych

oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  na  2021  rok  - analiza  jego  wykonania

oraz  zapoznaliśmy  się  z planem  na  rok  2022.  W punkcie  drugim  zapoznaliśmy  się

z realizacją  zadań  oświatowych  w  roku  szkolnym  2020  - 2021.  W  punkcie  trzecim

opiniowaliśmy  plany  działalności  Gminnego  Ośrodka  Sportu,  Gminnego  Ośrodka  Kultury,

Gminnej  Biblioteki  Publicznej  na  2022  rok z uwzględnieniem  propozycji  wypoczynku

zimowego  na okres  wakacyjny.  23 listopada  to jest  wspÓlna  komisja,  o ktÓrej  już  mÓwiła

pani  przewodnicząca,  dziękuję  bardzo.

PRZEWODNICZĄCY  KOMISJI  REWIZYJNEJ  KRZYSZTOF  WORYNA

W  okresie  międzysesyjnym  Komisja  Rewizyjna  odbyła  jedno  posiedzenie,

na  którym  skontrolowano  funkcjonowanie  Urzędu  Gminy  Pawłowice  w  roku  2020

oraz  działalność  służb  bezpieczeństwa  w gminie  Pawłowice,  a następnie  udano  się  na

wizję  do południowych  sołectw,  dziękuję.

PRZEWODNICZĄCY  KOMISJI  SKARG,  WNIOSKOW  I PETY(JI  TOMASZ

ŻUCHOWSKIDAMIAN

W okresie  międzysesyjnym  Komisja  Skarg,  Wniosków  i Petycji  obradowała  jeden  raz,

17  listopada,  tematem  posiedzenia  była  petycja  złożona  przez  pana  XXXXXX

przedstawiciela  fundacji  Nowe  Spectrum  w  sprawie  szczepień  przeciwko  covid  19.

Po przeanalizowaniu  przez  Komisję  złożonej  petycji  jednogłośnie  Komisja  postanowiła

nie  uwzględniać  petycji,  ponieważ  uchwała,  do  której  wyzywał  podmiot  wnoszący

nie znajduje  się w zakresie  działania  Rady  Gminy.  Projekt  uchwały  został  udostępniony

radnym  na tabletach,  dziękuję.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Drodzy  państwo,  teraz  przystępujemy  do rozpatrywania  zasadniczych  punktów  dzisiejszej

sesji.  Materiały  i projekty  uchwał  były  omawiane  na  posiedzeniach  Komisji  Gospodarki

i Mienia  Komunalnego  wraz  z Komisją  Działalności  Społecznej  w  dniu  dzisiejszym

oraz  dnia  9 i 16  listopada  oraz  na  posiedzeniu  Komisji  Skarg,  Wniosków  i Petycji

20 paŹdziernika  i 17  listopada.  Projekty  uchwał  radni  mają  udostępnione  na tabletach,

a mieszkańcy  mają  widoczne  w Biuletynie  Informacji  Publicznej.

Ad.  7

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiar

Pawłowice  na  lata  2021-2026.  Projel

Komisję  Gospodarki  i Mienia  Komi

i Działalności  Społecznej  5 głosów

iy  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

d  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez

,inalnego  7 głosów  za,  2 głosy  wstrzymujące

za.  Czy  ktoś  z państwa  chce  zabrać  głos?
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RADNY  KRZYSZTOF  WORYNA

Ja  tu  mam  takie  pytanie  do  WPF-u  odnośnie  kwoty  160  000  zł,  ona  była  dzisiaj

omawiana,  ale  chciałbym  żeby  to wybrzmiało  głośno  i tam  jest  tak,  że zwiększa  się

łączne  nakłady  w roku  2022  na termomodernizację  wraz  z przebudową  ośrodka  zdrowia

na Osiedlu.  3akby  pan  Wójt  mógł  wyjaśnić  dlaczego  te nakłarJy  podnosimy  o te 160  000

zł,  czy  to  jest  coś  nowego  czy  tam  przeprowadzane  są  jakieś  dodatkowe  prace?

WÓJT  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Szanowni  państwo,  termomodernizacja  nie  ulega  zmianie,  natomiast  czasookres

wykonania  termomodernizacji  łącznie  z przebudową,  bo tam  również  i wewnątrz  budynku

są  roboty  budowlane,  ulega  zmianie.  Ze względu:  raz na epidemię  a dwa  w szczególności

na  terminowość  dostaw  urządzeń,  w  tym  przedziału  szybowego  windy,  gdzie  czas

oczekiwania  był  4 miesiące,  praca  firmy  w trakcie  kiedy  przychodnia  zdrowia  jest  czynna,

nie  pozwoliły  zrealizować  tego  zadanie  w  roku  bieżącym.  W  związku  z tym  termin

zostanie  wyd+użony  do  marca  przyszłego  roku,  a środki  finansowe,  te  które  nie

wykorzysta  się  w tym  roku  na ten  cel, będą  przesunięta  na 2022  rok w tym  przedziale

od stycznia  do marca.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Panie  radny,  czy  wystarczyło  takie  wyjaśnienie?

RADNY  KRZYSZTOF  WORYNA

Po prostu  środki,  które  były  przeznaczone  w tym  roku  nie zostaną  na to przeznaczone,

w związku  z tym  trzeba  dokonać  kosmetycznej,  kosmetycznego  przerzucenia  w WPFie  na

rok  kolejny,  czyli  nie  są  dodatkowe  prace  żadne  wykonywane  ani  nic  takiego  ?

WÓJT  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Nic  z tych  prac  na razie  przewidzianych.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Czy  jeszcze  ktoś  z państwa  chce  zabrać  głos?  Nie  było.

Przystępujemy  do  podjęcia  uchwały  w  sprawie  zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie

Finansowej  gminy  Pawłowice  na lata  2021-2026.

Uchwała  nr XXX11/328/2021  w sprawie  zmiany  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej  gminy  Pawłowice  na  lata  202j-2026  została  podjęta  12  głosami  za,

przy  2 głosacli  vvbLiiyu»ująyyJ»  bię.  Uchwała  stanowi  zał.  nr  3 do protokołu.

Wyniki  imienne:  ZA (12)  Grzegorz  Cyrulik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,

Irena  Grabowska,  Janusz  Harazin,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,

Kamil  Wawrzyczek,  Krzysztof  Woryna,  Tomasz  Żuchowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ  (2)  Andrzej  Szaweł,  Karolina  Szymaniec-Mlicka

NIEOBECNI  (1)  Damian  Herman

Ad.  8.

Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr XXIII/  231/2020  Rady Gminy  Pawłowice
w sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  Pawłowice  na  rok 2021.  Projekt  uchwały  został

rć+wnież  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisje  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego

7 głosami  za, przy  2 wstrzymujących  się i przez  Komisję  Działalności  Społecznej  5 głosów

za. Czy  ktoś  chce  zabrać  qłos?  Pan Krzysztof  Woryna.

RADNY  KRZYSZTOF  WORYNA

Ponownie  pytanie  do pana  Wójta,  tym  razem  o kwotę  60 000  - budowa  odcinka  chodnika

ul Osińska,  tam  jest  podniesienie  i prosiłbym  o wyjaśnienie,  teoretycznie  to wiemy  o co

chodzi,  ale prosiłbym  o wyjaśnienie.

WÓJT  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Szanowni  państwo,  od dłuższego  czasu  miał  być uzupełniony  chodnik  na ulicy  Osińskiej,

gdzie  kiedyś  tam  nie  można  było  załatwić  zgody  właścicieli,  ze  względu

na ubezwłasnowolnionego  potencjalnego  spadkobiercy  i tu żeśmy  poszli  ZRID-em  i żeśmy

wywłaszczyli.  Środki  przewidziane  na  wykup  nieruchomości  zostaną  zdeponowane

w banku,  natomiast  żeby  podpisać  w tej  chwili  umowę,  już  konkretnie  wykonawca  został

wybrany,  brakujące  środki  należy  uzupełnić  w  tym  budżecie  tegorocznym,  ponieważ

chcemy  to zrealizować  jeszcze  w tym  roku.
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WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Czy  ktoś  jeszcze  z państwa  chce  zabrać  głos?

RADNY  KRZYSZTOF  WORYNA

Ja  bym  jeszcze  chciał  dopytać,  bo  te  60  tysięcy  rozumiem,  my  mieliśmy  wcześniej

80  000  zł,  te  60  000  spowodowane  jest  czym  - podniesieniem  kosztów  materiału,

podniesieniem  kosztÓw  robocizny  czy  zakresem  prac?

FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Łącznie  kwota  60  tysięcy  zabezpiecza  i wykup  tej  nieruchomości  i wykonanie  tego

chodnika  w momencie  kiedy  żeśmy  planowali,  bo to bardziej  szacowano  tylko  na wykup,

ponieważ  nie  wiedzieliśmy  czy  dojdzie  do skutku.  Próbowaliśmy  przez  sąd,  sąd nie  uznał

nas  jako  strony  w tym  postępowaniu,  ale  udało  nam  się w tym  roku  przez  tą  procedurę

wywłaszczenia  przez  ZRID  załatwić,  no i wybrać  wykonawcę.  Żeby  teraz  podpisać,  jest

wycena  zrobiona,  jest  projekt  oczywiście  do tego  chodnika,  tak  że chcemy  to realizować

i łącznie  to  jest  z wykupem  i z wykonaniem  lekkiego  chodnika.

RADNY  KRZYSZTOF  WORYNA

Czyli  wcześniej  to nie  było  przewidziane  jako  z wykonaniem?  To było  przy  projekcie  i do

przetargu  było  to ogłoszone  jako  bez  prac  czy  z pracą?

WÓJT FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Wtedy  jeszcze  nie  było  w ogóle  projektu,  nie  liczyliśmy  czy  w ogóle  uda  nam  się  własność

pozyskać,  a jak  to  radny  Szaweł  kiedyś  mówi,ł  że  to  od  nastu  lat te  próby  były

podejmowane  z rodziną,  przez  sąd  i dopiero  w  tym  roku  to  specustawą  przez

wywłaszczenie  udało  nam  się  to  załatwić.  No  i chcemy  to  wreszcie  zrealizować.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Czy  pana  panie  Krzysztofie  satysfakcjonuje  ta wypowiedź?

RADNY  KRZYSZTOF  WORYNA

Powiedzmy  że tak,  cały  czas  mam  taki  niedosyt,  bo 80 tysięcy  złotych  tam  było  chyba

wtedy  prawda?  I te 80 tysięcy  to było  na co? na wykupienie  tego  gruntu  czy  to tylko

i wyłącznie,  bo  tak  jeśli  ja  dobrze  domniemam,  to  jeśli  startujemy  raczej  dajemy

zapytanie  ofertowe  tam  do przetargu,  to tam  już  jest  jakiś  kosztorys,  wykup,  prace  do

wykonania,  czy  się  mylę?

WÓJT FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Tak  i właśnie  z tego  kosztorysu  wyszło  ile nam  potrzeba  z kosztorysu  jak  i procedury

ZRID-owskiej.  Wyszło  ile musimy  za wykup  tej  działki  i łącznie  daje  to nam  tę  kwotę.

RADNY  KRZYSZTOF  WORYNA

Czyli  te  60  000  to  jest  potrzebne  żeby

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Z mojej  strony  taka  prośba  panie  wÓjcie,  trzy  komisje  żeŚmy  poŚwięcili  na prace  nad

zmianami  w budżecie  i teraz  jeszcze  dzisiejsza  taka  ostatnia  komisja,  prosiłbym,  żeby

takie  różne  zmiany  wprowadzać  wcześniej,  nie  stawiać  później  radnych  przed  sytuacją,

tak  jak  dzisiaj  wychodzi,  żeby  to było  wcześniej  załatwione.

WÓJT FRANCISZEK  DZIENDZIEL

To  było  wcześniej  na  komisjach,  były  te  kwoty  i była  ta  propozycja,  to  nie  było

dokładane,  także  może  pan  Krzysztof  Woryna  potwierdzić,  że  to  było.

RADNY  KRZYSZTOF  WORYNA

Tak,  to było  wcześniej,  ja chciałem  po prostu,  żeby  to wybrzmiało  tutaj  na sesji,  żeby

mieszkańcy  mogli  też  słyszeć.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Dziękuję  panie  Krzysztofie,  przechodzimy  do podjęcia  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały

nr  XXIII/231/2020  Rady  Gminy  Pawłowice  w sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy
Pawłowice  na rok  2021.

Uchwała  nr  XXXII/  329/2021  w sprawie  zmiany  uchwały  nr  XX111/231/2020
Rady  Gminy  Pawłowice  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  Pawłowice  na  rok

2021.  została  podjęta  13  głosów  za,  jeden  głos  wstrzymującyistanowi  zał.  nr  4

do  protokołu.

zamknąĆ  całą  tę  procedurę.
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Wyniki  imienne:

ZA (13)  Grzegorz  Cyrulik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena

Grabowska,  Janusz  Harazin,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej

Szaweł,  Kamil  Wawrzyczek,  Krzysztof  Woryna,  Tomasz  Żuchowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ  (l)Karoljna  Szymanjec-Mlicka

NIEOBECNI(1)  Damian  Herman

Ad.  9

Przechodzimy  do  punktu:  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie

nieruchomości  położonej  w  Pawłowicach.  Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywną  opinię

Komisji  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego  4  głosy  za,  3 głosy  przeciw,  2 głosy

wstrzymujące,  Komisji  Działalności  Społecznej  3 głosy  za, 2 głosy  przeciw  i to na tyle.

Czy  ktoś  z państwa  chce  w tej  sprawie  zabrać  głos?  zgłosił  się Pan Janusz  Harazin,  proszę

bardzo.

RADNY  JANUSZ  HARAZIN

Ja po naszej  komisji  miałem  większy  misz-  masz  w głowie  i więcej  pytań  niż odpowiedzi,

dlatego  pozwolicie  państwo,  zadam  kilka  pytań  tutaj  panu  WÓjtowi,  byśmy  wiedzieli

ostatecznie  na czym  stoimy  i jaki  jest  cel tej  uchwały.  Od czerwca  w uzasadnieniu  było  to

zmieniane  i dodawane,  ale pierwsze  zdanie  jest  takie:  Wójt  Gminy  Pawłowice  w piśmie

z dnia  3 września  zwrócił  się  do Krajowego  Ośrodka  Wsparcia  Rolnictwa  o wyrażenie

zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz mienia gminnego działki  numer 24/10
położonej  przy  ulicach  Mickiewicza,  bocznej  - pytanie  dlaczego  Wójt,  bo to nie było  jako

tako  powiedziane,  też  nie  jest  to zapisane  w uzasadnieniu.

WÓJT  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Po dyskusjach  z radnymi  na  komisjach,  po rozmowie  z panem  ]anuszem  Harazinem,

gdzie  była  mowa  o tych  środkach  finansowych,  które  będzie  trzeba  przeznaczyć

na budowę  ewentualnie  drogi  do Mickiewicza,  drogi  do strefy  tej bocznej,  wyszła  sprawa

w dyskusji  ze specjalną  strefą  ekonomiczną,  doszło  tam  już  wcześniej,  że  dlaczego

budować  i dlaczego  tak  późno,  bo  w  WPF-ie  przeznaczone  to jest  na  2026  rok  -

ta ewentualność  projektowania  i budowy.  Katowicka  Specjalna  Strefa  była  niezadowolona

z tego  terminu,  w  związku  z tym  zdecydowała  się  w  rozmowach  na  to,  i zresztą

w piśmie,  która  radni  otrzymali,  że będzie  finansowała  projektowanie  i budowę  i na tej

podstawie,  na podstawie  wniosku,  który  pan  radny  złożył,  złożyłem  wniosek  o wycofanie

z WPF-u  pozycji  projektowanie  i budowa  droqi  Mickiewicza  i ulicy  bocznej  Mickiewicza.

Dlatego,  że  Specjalna  Strefa  zwróciła  się  do  wójta,  do  Rady  o to,  żeby  przejąć

od  KOWRu,  wystąpić  do  KOWRu  o przejęcie  własności  drogi,  drogi  która  ma  być

publiczną,  wcześniej  żeśmy  już  w  poprzednich  latach  wystąpili  o drogę  Mickiewicza

a teraz  o tą  boczną  od Mickiewicza,  aby  ją  przejąć,  ponieważ  gmina  może  na potrzeby

dróg,  chodników  na cele  publiczne  przyjąć  nieodpłatnie.  Natomiast  w tym  piśmie,  które

radni  otrzymali  również  jest  tam  stwierdzenie,  że w  2022  roku  Strefa  chce  wykupić

od  KOWRu  ten  grunt.  Tutaj  na  komisji  rÓwnież  była  informacja  przez

wiceprzewodniczącego  Rady,  że  została  tam  zawarta  umowa  dzierżawy  na  czas

określony,  natomiast  z Katowickiej  Specjalnej  Strefy  Ekonomicznej  w tym  piśmie  mam

informacje  o tym,  że chcą  to wykupić  od KOWR-u.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Myślę  panie  Januszu,  że  było  to  jedno  pytania  chyba?  Tak,  to  proszę  bardzo.

RADNY  JANUSZ  HARAZIN

Dziękuję  za odpowiedź,  pan  przy  okazji  już  odpowiedział  mi na kilka  dodatkowych  pytań,

dziękuję  za tę odpowiedź,  ja tutaj  do tego  mam  jeszcze  takie  wątpliwości,  dlaczego  więc

Strefa  jako-  tako  nie  kupuje  bezpośrednio,  tylko  my  musimy  w tym  w jakiś  sposób

partycypować,  my  musimy  przyjmować  tą  działkę.  Dlaczego  między  sobą  się  nie

dogadali,  czy  wójt  ma taką  informację?

WOJT  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Dokładnie  takiej  informacji  nie  znam,  ponieważ  to  rozmowy  pomiędzy  KOWR-em

a Katowicką  Specjalną  Strefą  Ekonomiczną,  my w nich nie uczestniczymy,  a teraz  w

przekazanej  informacji  przez  Katowicką  Specjalną  Strefę  Ekonomiczną  te drogi  mają  być

10



publiczne,  podobnie  jak  ta główna  droga  Mickiewicza,  tu  oczekuje  tego,  aby gmina
nieodpłatnie  przejęła  ten  grunt  pod  drogę.

RADNY  JANUSZ  HARAZIN

No  właśnie  z tych  wszystkich  pism,  które  otrzymaliśmy,  tam  zawsze  było  gdzieś

nadmienione,  że zarówno  jak  Wójt  pisał  do Strefy  Ekonomicznej,  czy do  KOWR-u,  tu

nadmieniono  o tym,  że mamy  w WPF-ie  ten punkt,  za 3 700  tysięcy.  W 2026  roku

planowaliśmy  budować  tam  właśnie  drogę  na  strefie  ekonomicznej,  przy  czym

na ostatniej sesji ten punkt został wykreślony, tak jak już WÓ3t wspomniał. Czy KOWR
czy Specjalna  Strefa  Ekonomiczna  wie  o tym,  że radni  wykreślili  ten punkt?  bo w obu

pismach  na  które  się  pan  też  powoływał,  to  było  główne  uzasadnienie,  że  mamy

w planach  zbudować  tą  drogę,  do tego  chcemy  przejąć  tą  działkę-  czy  oni wiedzą  o tym

że  myśmy  usunęli  to  z WPF-u?  Tak  naprawdę  teraz  nie  będziemy  partycypować
w kosztach.

WÓJT  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

'-!'i./edług  informacji  przekazanych  przez  Katowicką  Strefę  Ekonomiczną,  a właściwie

wiceprezesa  Katowickiej  Specjalnej  Strefy  Ekonomicznej,  w ramach  negocjacji,  ktÓre  tam

prowadzą  co do wykupu,  zostali  poinformowani  o tym,  że projektować  i budowaĆ  będą

oni czyli  jako  Katowicka  Specjalna  Strefa  Ekonomiczna,  natomiast  z naszej  strony  pismo

z KOWRu  które  przyszło,  również  będzie  to  zaznaczone,  również  KOWR  prosi  Radę

o uchwałę  o zawarcie  tego,  że  gmina  nieodpłatnie  ten  grunt  zamierza  przejąć.
RADNY  JANUSZ  HARAZIN

Czyli  rozumiem,  że mogą  nie  wiedzieć  jeszcze?

WÓJT  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Tego  ja nie mogę  potwierdzić  z rozmów  przekazanych,  jak  powiedziałem,  to rozmowy

pomiędzy  Katowicką  Specjalną  Strefą  Ekonomiczną  a KOWR-em,  mnie  nie są  znane,  tutaj

gdzieś  słyszałem  od was,  że jakiś  tam  rozmowy,  nie rozmowy,  natomiast  oficjalnego  tutaj

nie  ma.  Mamy  tylko  to  pismo  z KOWR-u,  ktÓre  oczekuje  na  pewne  uzupełnienia.

RADNY  JANUSZ  HARAZIN

Dlaczego  ciągnę  ten  temat,  ponieważ  myślę,  od tego  zaczęło  się uzasadnienie,  dlaczego

tę uchwałę  chcemy  dzisiaj  podjąĆ,  naprawdę  nie wiemy  o tym,  czy KOWR  w ogÓle  wie

o tym,  że część  tego  uzasadnienia  jest  już  nieaktualna,  w mojej  opinii  to nie  jest  ten  czas

na podjęcie  tej  uchwały,  dlatego  też  te pytania  zadałem.  żeby  temat  naświetlić.  To samo

na komisji  mocno  wyszło,  że nie mamy  pewności  do końca,  czy  to zrobimy  dobrze.  Poza

tym  początkiem  listopada  dostaliśmy  informację,  że dzierżawcy  na  kolejny  rok KOWR

przed+użył  umowę.  Wydaje  mi się,  że gmina  powinna  teraz  się  dogadać  bezpoŚrednio

i poinformować  KOWR  i Specjalną  Strefą  Ekonomiczną  o tym  co się  w ostatnim  czasie

stało  a propos  WPFu.  Dlatego  tak  już  podsumowując,  tutaj  proszę  radnych,  powołując  się

na ustawę  o drogach  publicznych,  która  była  tutaj  cytowana,  że budowa,  przebudowa

dróg  publicznych  spowodowana  inwestycją  nie  drogową  należy  do  inwestora  tego

przedsięwzięcia,  my  o tym  wiemy,  też  dlatego  usunęliśmy  ten  punkt  w WPF-u,

Tak,  że proszę  radnych  o przemyślenie  tej  sprawy  i ewentualnie  wstrzymanie  się od głosu

lub zagłosowanie  na  nie. ]a będę  osobiście  na  nie,  ponieważ  uważam  że to nie jest

moment  i mamy  zbyt  dużo  pytań.

FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Jeżeli  jeszcze  można,  bo radnym  była  na  komisji  gdzieś  tam  przekazane  przez  pana,

że  umowa  została  tam  przedłużona  do  końca  roku,  z informacji  przekazanej  przez

Katowicką  Specjalną  Strefę  ustnie,  że  do  końca  sierpnia,  a w  pierwszym  kwartale

przyszłego  roku  będzie  wykupywana,  że już  są  na  finiszu  negocjacje,  jeżeli  chodzi

o wykup  tego  gruntu.  Natomiast  Katowicka  Specjalna  Strefa  na pytanie,  ktÓre  żeśmy

zadali  "a co z tym  gruntem  dalej"  - może  będziemy  wydzierżawiali,  więc  dotychczasowy

dzierżawca  również  będzie  mógł  dzierżawić  ten  grunt,  ale  już  nie wtedy  jako  KOWR  tylko

Katowicka  Specjalna  Strefa  Ekonomiczna.  Dlatego  ten  termin  czy  teraz  podejmiemy  czy

to podejmiemy  później,  oczekiwanie  jest  na teraz.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Dziękuję,  to z mojej  strony  panie  wójcie  takie  krótkie  pytanie:  po czyjej  stronie  będą

koszty  związane  z odrolnieniem  tego  terenu,  tego  jednego  hektara,  który  my  mamy

przejąć,  kto będzie  płacił,  bo wiem  że w Warszowicach  mieliśmy  problem,  że później
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gmina  to musiała  pokryć  te koszty  odrolnienia.  Po czyjej  stronie  będzie  w Pawłowicach

koszt  odrolnienia  tego  terenu,  tego  będzie  hektar  to jest  przeliczane  na kwintale  zboża.

Prosiłbym  czy  to my  będziemy  płacić  czy  kto  to będzie  płacił?

WÓJT  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Jeżeli  my przejmiemy  pod drogę,  bo tam  było  trochę  inaczej,  tam  JAS-FBG  wtedy  był

wmieszany,  a tutaj  też między  innymi,  żeby  koszty  odrolnienia  byliśmy  zwolnieni,  jeżeli

my  na potrzeby  publiczne  przejmujemy  nie płacimy  odrolnienia.  Pana  Tyberiusza  nie ma

w tym  momencie,  ale my  to przyjmujemy  na potrzeby  publiczne.  Pozostały  teren,  ktÓry

będzie  nabywała  Katowicka  Specjalna  Strefa  Ekonomiczna  będzie  podlegał  tej opłacie,

o której  pan mówi  o odrolnienie.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Tak,  że z tego  co rozumiem  to gmina  nie będzie  obciążona  kosztami  odrolnienia  tak?

WÓJT  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Na ten  moment  taką  informację  posiadam,  a czy  się coś zmieni  czy  będzie  inaczej,  no to

teraz,  akurat  w tym  momencie  taka  jest  sytuacja.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Pan  Andrzej  Szaweł  się  jeszcze  głosi  o zabranie  głosu,  proszę  bardzo.

RADNY  ANDRZEJ  SZAWEŁ

Ja proszę  państwa  tego  nie rozumiem,  rozmawialiśmy  na ten  temat  na komisji  i dalej  nie

umiem  zrozumieć  dlaczego  to wszystko  odwlekamy.  Inne  gminy,  miasta  reklamują  się

w telewizji,  każda  gmina  chce  sprowadzić  inwestorów,  żeby  powstawały  nowe  miejsca

pracy  i tak  dalej,  a my  mamy  jak  najdłużej  zwlekać  z tym  wszystkim,  tu na drogę  się nie

zgadzamy,  to na to się  nie zgadzamy,  tu oczyszczalnia  ścieków  - nie zgodziliśmy  się,

chociaż  było  wiadomo  czy  ty oczyszczalnia  w ogóle  będzie,  no ale było  co było,  już  do

tego  nie wracam.  Dlatego  uważam,  że jak  najwczeŚniej  powinni  inwestorzy  wejŚĆ  w tę

strefę,  budować,  żeby  były  miejsca  pracy,  a nie mówić  tak  jak  to mÓwiło  się 2 lata  temu,

że  ludzie  są  mobilni,  mogą  do  pracy  dojeżdżać  po  100  km  i tak dalej.  W  gminie

Pawłowice  nie ma bezrobocia  i dobrze,  dzięki  Bogu,  że nie ma bezrobocia.  Będę  głosował

za i namawiam  właśnie  rarJnych,  żeby  głosowali  za tym,  żeby  ta droga  jak  najszybciej

powstała.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Dziękuję,  czy  ktoś  z państwa  jeszcze  chce  zabrać  qJtos? jeszcze  pan Janusz  Harazin

RADNY  JANUSZ  HARAZIN

Szczerze  mówiąc  nie chciałem,  żeby  ta dyskusja  szła w tę  stronę,  żeby  coś wymóc

na strefie  ekonomicznej,  ale  jeżeli  pan wspomniał  tutaj  bezpośrednio  mówimy  o drodze,

o tej działce,  którą  chcemy  przejąć,  żeby  ktoś  inny  mógł  ją  kupić,  ale jeżeli  państwo,

to tutaj  chciałbym  zaznaczyć,  że na pewno  pójdzie  znów  bardzo  silny  opór  społeczny.

Ja też  chcę  tego  uniknąć,  możemy  nie zwlekać,  możemy  to już  robić,  Ja robię  wszystko,

by pomóc  mieszkańcom,  ktÓrzy  tam  mieszkają  bezpośrednio  obok  tych  ulic.  Tutaj  akurat

kwestia  była  inna,  bo tu chodziło  o jakieŚ  uregulowanie,  o dopytanie  się tych  wszystkich

kwestii,  dlaczego  tak,  ale jeżeli  mÓwimy  o strefie  ekonomicznej  to myślę  że państwo

mają  tego  świadomość,  to się  już  działo  2 lata  temu,  że ludzie  tak  tego  nie zostawią,

nie  chciałbym  znt'w  tych  niepokojów  społecznych,  bo  naprawdę  jeszcze  niedawno

mierzyliśmy  metry  w  Jarząbkowicach,  tam  ma  powstać  inwestycja  energetyczna

i mierzyliśmy  metry  - 185  m do najbliższego  budynku,  to żeśmy  stwierdzili,  że będzie  tak

blisko,  tutaj  mamy  bezpośrednie  sąsiedztwo,  proszę  też  zwrócić  na  to  uwagę.  Jest

mnÓstwo  terenÓw  inwestycyjnych  w Pawłowicach,  które  mogłyby  być  równie  dobre  jak

te, które  tu chcemy.  Nie chciałbym  dyskutować  o tym  dłużej,  ale temat  został  wywołany

więc  chciałem  się  ustosunkować.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Ja  tak  ad vocem  do  pana  Andrzeja,  panie  radny  Szaweł,  w Pawłowicach  mieszkańcy

nie  są  przeciwko  strefie,  cały  czas  zwracamy  uwagę,  że  mamy  w  Pawłowicach

85 hektarów  nieużytków  i nie trzeba  ziemi,  która  jest  III  klasą,  bardzo  urodzajną  glebą,

nie  trzeba  w tym  miejscu  akurat  budować  strefy.

Przechodzimy  do głosowania:  podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na nabycie

nieruchomości  położonej  w Pawłowicach.
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Uchwała  nr  XXX11/330/  2021  w  sprawie  wyraźenia  zgody  na  nabycie
nieruchomości  połoźonej  w Pawłowicach  została  podjęta  9 głosów  za,  4 głosy

przeciw/l  głos  wstrzymujący,  uchwała  stanowi  zał.  nr  5 do protokołu.
Wyniki  imienne:

ZA (9)  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Hejena  Matera,

Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Kami}  Wawrzyczek

PRZECIW  (4) Grzegorz  Cyrulik,  Janusz  Harazin,  Krzysztof  Woryna,  Tomasz  Żuchowski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ  (1)  Karolina  Szymaniec-Mlicka

NIEOBECNI  (l)Damian  Herman

Ad.  IO

Przechodzimy  do następnego  punktu  posiedzenia:  podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia

wynagrodzenia  dla  Wójta  Gminy  Pawłowice.  Projekt  uchwały  został  pozytywnie

zaopiniowany  przez  Komisję  Gospodarki  i Mienia  Komunalnego  6 głosów  za,  1  głos

przeciw,  1 głos  wstrzymujący,  Komisję  Działalności  Społecznej  4 głosy  za, 1 głos  przeciw

i 1 głos  wstrzymujący  się.  Czy  ktoś  z państwa  chce  zabrać  qłos?  Nie  było

Uchwała  nr  XXXII/  331/2021  w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Wójta  Gminy
Pawłowice  została  podjęta  jj  głosami  za,  3 głosy  przeciw  i stanowi  zał.  nr  6

do protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA  (11)  Grzegorz  Cyrulik,  Dariusz  Czakon,  Zbigniew  Dusza,  Piotr  Fojcik,  Irena

Grabowska,  Helena  Matera,  Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Kamil

Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

PR!ECIW  (3)  ]anusz  Harazin,  Karolina  Szymaniec-Mlicka,  Krzysztof  Woryna

NIEOBECNI  (1  ) Damian  Herman

Ad.lj

Podjęcie  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  szczepień  przeciwko  covid-

19.  Tu  Komisja  Skarg,  Wniosków  i Petycji  5 głosami  za  - jednogłośnie  była  za  nie

uwzględnieniem  petycji.  Czy  ktoś  z państwa  chce  zabrać  głos  ? nie  widzę.

Uchwała  nr  XXX11/332/2021  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej
szczepień  przeciwko  covid-l  9  została  podjęta  1l  głosami  za,  1 przeciw,  2 głosy

wstrzymujące  się.  Uchwała  stanowi  zał.  nr  7 do protokołu.

Wyniki  imienne:

ZA (11)  Grzegorz  Cyrulik,  Piotr  Fojcik,  Irena  Grabowska,  Janusz  Harazin,  Helena  Matera,

Henryk  Opacki,  Bogusława  Pietrek,  Andrzej  Szaweł,  Karolina  Szymaniec-Mlicka,  Kamil

Wawrzyczek,  Tomasz  Żuchowski

PRZECIW  (1  ) Dariusz  Czakon

WSTR2:YMUJĘ  SIĘ  (2)  Zbigniew  Dusza,  Krzysztof  Woryna

NIEOBECNI  (1)  Damian  Herman

Ad.  12

Informacja  Wójta  i przewodniczącego.

Czy  pan  wójt  chciałby  zabrać  głos?

WOJT  FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Chciałbym  podziękować  za  ustalenie  wynagrodzenia  dla  mnie,  a również  chciałem

poinformować  o problemach  związanych  z epidemią.  Szanowni  radni,  w  tej  chwili

rozszerza  się  na  terenie  gminy  epidemia,  myślę,  że  następna  spotkania  znowu  będę

musiały  się  odbywać  tak  jak  kiedyś  zdalnie,  w tej chwili  najbardziej  jest  to odczuwalne

w Pielgrzymowicach,  gdzie  prawie  wszystkie  klasy  już  są na zdalnym  prowadzeniu  zajęć.

W związku  z tym  te  środki  ostrożności  zarówno  w  Urzędzie  Gminy,  w  naszych

jednostkach,  tutaj  również,  zwracam  się rJo orgamza'corów  wszystkich  imprez  na terenie

gminy  Pawłowice,  aby  je ograniczyć  do minimum.  Jeżeli  jest  konieczność  prowadzenia

tych  imprez,  aby  dostosować  się  do  zaleceń  z Sanepidu  i ograniczenia  ilości  osób,

odległości.  Na najbliższy  czas  taką  prośbę  bym  kierował.  Również  radni  i sołtysi  by to

respektowali.
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WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Teraz  ja  sobie  pozwolę  zabraĆ  głos  panie  wÓjcie.  Liczę,  że tę podwyżkę,  ktÓrą  pan  dzisiaj

dostał  od radnych,  że to będzie  pana  jeszcze  bardziej  mobilizować  do pracy  w gminie,

tak,  że życzę  panu  powodzenia.

WÓJT FRANCISZEK  DZIENDZIEL

Postaram  się,  siedem  dni  w tygodniu,  ostatnio  tyle  właśnie  pracuję.

Ad.  13

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

Wolne  głosy  i wnioski,  czy  ktoś  z państwa  chce  zabrać  qłos?

RADNY  ANDRZEJ  SZAWEŁ

Na temat  chodnika  było  dzisiaj  dużo  powiedziane,  bardzo  się  ucieszyłem  z wypowiedzi

pani  wicewójt  w sprawozdaniu,  chciałem  tylko  panie  wójcie  panu  podziękować  za to,

że dotrzymał  pan  słowa.  Myślę,  że ten  chodnik  jest,  wykonawca  został  wybrany,  nie  wiem

jaka  firma,  ale to,  że będzie  to wszystko  już  do końca  roku  zrobione,  to mnie  bardzo

cieszy,  że  po  30  latach  100  metrów  brakującego  chodnika  w  Warszowicach  będzie

zrobione.  W imieniu  Rady  Sołeckiej  zaproszę  pana  na otwarcie  tego  odcinka  chodnika.

RADNY  HENRYK  OPACKI

Mam  pytanie  do radnych  powiatowych,  ich tu  nie widzę,  może  będą  oglądać  i słyszeć.

Otóż  chodzi  mi ile ma trwać  budowa  chodnika  ulicy  Zebrzydowickiej,  to już  1l  lat  trwa.

A pytanie  mam  takie:  słyszałem  pogłoski,  iż niedokończona  inwestycja  wypada  z WPF-u

powiatu,  tak  mi przekazała  pani  sołtys.

WICEPRZEWODNICZĄCY  RADY  GRZEGORZ  CYRULIK

To dobrze,  że pan  zapytał,  ale to  radni  powiatowi,  musi  pan  się  pofatygować,  macie

z waszego  okręgu  też  radnych,  tak,  że proszę  pytać,  rozmawiać  i apelować.

Czy  ktoś  z państwa  chce  jeszcze  zabraĆ  głos?  nie  widzę.

To ja sobie  na koniec  pozwolę  jeszcze  w wolnych  głosach  i wnioskach,  już  teraz  bardziej

może  jako  sołtys  niż  jako  radny.  Szanowni  państwo,  powiem  tak,  przykro  mi,  że osoby,

radni  związani  z  ziemią,  z  gospodarstwem,  ktÓrzy  wręcz  niektÓrzy  żyją  z  tego

gospodarstwa,  głosują  za zabetonowaniem  ziemi  III  klasy.  Szanowni  państwo,  oby  nam

tego  chleba  powszedniego  kiedyś  nie  zabrakło.

Dziękuję,  zamykam  XXXII  sesję  Rady  Gminy  Pawłowice.
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